
进口原装MN6260C/MN3204进口牌子 原厂原包装原盒 自家

产品名称 进口原装MN6260C/MN3204进口牌子
原厂原包装原盒 自家

公司名称 深圳市福田区中辉盛电子商行

价格 面议

规格参数 品牌:Panasonic/松下
型号:MN6260C

公司地址 广东深圳市深圳市振华路赛格高科德电子市场一
楼12260

联系电话 86 0755 83951813/33060853/33125138 13480103950

产品详情

深圳市中辉盛电子是一家专业的电子元件供应商,本着信誉、质量、价格优势在行业立足，具有多年的集
成电器销售经验,我们凭着自己的实力在广大客户的支持下进行销售,且得到广大客户的信赖, 至今已成为
国内众多厂家的指定供货商，为公司主要产品线。广泛用于消费类，电子领域，特别在偏冷门及军工品
领域有绝对优势。公司拥有专业的配套及技术支持的高素质队伍。为满足和解决客户急需，公司常年大
量备货，部分国外现货，以准确快捷交货。公司成立以来，以人才求发展，以质量和服务为企业生存之
本，坚持薄利多销的原则赢得了广大用户一致好评。我们的产品质量使您放心，价格使您称心，服务使
您舒心,我们的优点是:货源充足、型号齐全、质量保证、价格合理. 热烈欢迎广大客户来电咨询、洽谈
惠顾. 期待与你携手，共创辉煌未来。  主营业务：主营: 直插八脚  光耦 dip  sop 二三极管 场效应
等，可接受配单，敬请垂询！ 专营光耦 、tlp、moc、74、cd、lm系列 tlp521 tlp620 tlp621 pc817
 cny74-2 cny74-4 散新原装 价格绝对优势网址1：   http://www.zhonghui-su.com网址2：   h
ttp://www.zh-su.com英文网站01：   http://www.iceach.com/ic/contact.asp?id=1270_117569英文网站02：
   http://www.zhonghui-su.com/default_en.asp销售一部;苏小姐 苏先生销售二部;赵先生 苏小姐咨询
电话： 0755-83951813 0755-33060853 0755-33125138 

值班手机：13480103950/13421848708qq:1617950910  529439314msn： zh-su@hotmail.com传真： 0755-
83868556email： 506518680@qq.com 公司柜台： 深圳市福田区华强北赛格高科德电子市场1楼12260 zh
onghui electronics co.,ltd is a professional electronic components supplier which has won the
 general customers trust and the support by the actual benefit price ,the high quality ,an
d the good post-sale service.zhonghui has been the appointed supplier and main product li
ne for many manufactories until now. our product is widely applied to fields of consumptio
n, electronics,and esp.to cold products and war industry . there is a qualified team with 
professional technology in our company. to meet the urgent needs of customers, our comp
any prepares abundant goods all year long and partial of them are goods in merchandise.
we make "person with ability for development; quality and service for survival; stick to sm
all profits but quick returns "as our tenet.in this way , we achieved many good comment
s.our advantages: abundant product, complete model no., good quality and reasonable price. 



welcome to contact us and do business with us. main business: ic series of dip-8 ; optica
l coupler; dip package; sop package , diode,audion,and field-
effect transistors. welcome to your contact.

本产品的加工定制是否，品牌是Panasonic/松下，型号是MN6260C，种类是音响、音箱
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